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KARARLAR VE ÖNERİLER 

Toplantı, Dr. Öğr. Üyesi Tuğba Erdil’in Bölüm hakkındaki açılış konuşması ile 

başlamıştır. Gündem maddeleri üzerinden tek tek tartışmaya ve önerilere açılan 

konular aşağıda özetlenmiştir. 



1. Zorunlu stajların daha efektif şekilde işleyebilmesi için öneriler sunulmuştur. 

Öğrencilerin staja başvurabilmeleri için bir network ağının oluşturulması ve 

geliştirilmesi, interdisipliner bir staj ortamının oluşturulması Bölümün önerileri 

arasında yer almıştır. Mimarlık Fakültesi web sitesi üzerinde portal üzerinden bir 

başvuru ağı oluşturup oluşturulamayacağı tartışmaya sunulmuştur. 

2. Mimarlık Bölümü öğrencisi Büşra Uslu, başvuruların bireysel şekilde yapıldığını 

ve bu esnada ofislerden portfolyo talebi olduğunu belirtmiştir. Öğrencilerin 

portfolyo hazırlamakta ve staj başvuru sürecini yönetmede eksik olduğunu ifade 

etmiştir. 

3. Öğr. Gör. Salih Dinçel, alan ile ilgili ya da interdisipliner alanlardan sürekli konuk 

getirilmesi ve bu konukların konferansları için bir havuz ders açılarak kredi 

sistemine oturtulması kapsamındaki bir örnek çalışmayı önermiştir. 

4. Dr. Öğr. Üyesi Erdem Çoban, stajların denetiminin sağlanamadığını ve kağıt 

üzerinde kaldığını belirtmiştir. Bu kapsamda komisyonun genişletilmesi 

hususunda bir öneri gelmiştir. 

5. Öğr. Gör. Sultan Erdoğan, dönem başında stajını tamamlamış her öğrenciden 

sunum istenmesi yönünde bir öneri sunmuştur. Öğrencinin stajını yaptığı kurum 

tarafından kapalı zarf sistemi ile değerlendirilmesini sağlayan sistem önerisi 

getirmiştir. 

6. Öğr. Gör. Nafiz Koparan, mezunların staj iş birliği ağına dahil edilmesini 

önermiştir. 

7. Dr. Öğr. Üyesi Hayat Erdil, danışman ya da okul tarafından öğrenciye misyon 

yüklenmesini ya da mentorluk yapılmasını önermiştir. 

8. Sınav komisyonlarının oluşturulması hususunda Dr. Öğr. Üyesi Hayat Erdil, Tıp 

Fakültesi komite sistemine ilişkin bilgilendirme yapmıştır.  

9. Kulüp etkinlikleri kapsamında Kulüp Başkanı Büşra Uslu bilgilendirmeler yapmış 

ve bu bağlamda öneriler getirilmiştir. Mimarlık Haftasında (Ekim ayının ilk 

Pazartesi gününü takip eden hafta) Bölüm-Kulüp iş birliği ile bir Mimarlık 

Festivali yapılması kararı alınmıştır. 

10. Fakülteler arası ortak çalıştaylar düzenleme hususunda fikirler sunulmuştur. 

Tekstil ve Moda Tasarımı Bölümü Ev Tekstili dersi bağlamında ortak bir çalışma 

yürütülmesi hususunda bir öneri gelmiştir. Arş. Gör. Gonca Bayır, gerçek 

sorunlara gerçek çözümler üretebilmek adına; akreditasyon bağlamında da bir 

sosyal sorumluluk projesi olarak değerlendirilebilecek çalışma konuları 

önerilerinde bulunmuştur. AFAD ile işbirliği yaparak göçmen sorunları üzerinden 

yaşam alanı tasarımı, hayvan barınakları, kadın sığınma evleri, mevsimlik işçi 

çocuk sorunları, çocuk esirgeme kurumu sorunları bu öneriler arasında yer 

almıştır. Bakanlık ile ya da daha hızlı sonuç almak adına ilk aşamada yerel 

yönetimler ile iletişim kurulabileceği düşünülmüştür. 

Alan dışı seçmeli dersler maddesi konuşulurken ergonomi ve sağlık konuları 

üzerinden ortak bir çalıştay fikri de doğmuştur. Disiplinler arası bir  ‘Sağlıklı 

Tasarımlar Çalıştayı’ 22-23 Güz Dönemi takvimi için düşünülmüştür. 

11. Öğr. Gör. Burçin Fatma Tunç Ildır, yaz döneminde yaz stajı-yaz atölyesi fikrini 

önermiştir. Dışarıdan gelen öğrencilerden bu atölye çalışması için ücret talep 

edilerek bütçeye aktarılabileceği düşünülmüştür. 



12. Alan dışı seçmeli ders havuzunun genişletilmesi hususunda fikirler alınmıştır. 

Anatomi, estetik anatomi, ergonomi, acil yardım afet yönetimi, beden eğitimi, 

akademik/mesleki İngilizce, araştırma teknikleri, makale yazma gibi, sosyoloji, 

psikoloji, felsefe, finans gibi konular; öğrencilerin eksiklik duyduğu ve/veya 

geliştirebileceği yönler olarak düşünülmüştür. 

Her öğrencinin her derse eğilimi olmadığı gibi alan dışı dersler de öngörülerek 

açılmadığından sistem henüz kurulamamış durumdadır. Bu bağlamda;  

a. Alan dışı seçmeli dersleri belirleyecek bir Komisyon kurulması 

b. Alan dışı açılabilecek derslerin önceden tespit edilerek duyurulması 

c. Alan dışı seçmeli ders günü/saatinin Kurum içinde ortak olarak belirlenmesi 

ve bu yönde öğrencinin programı boşa çıkartılarak bu derslerden 

yararlanabilmesi 

d. Akreditasyona da katkı vermesi amacı ile bu hususta Akademik Planlama ile 

iletişime geçilmesi 

temel başlıkları önerilmiş ve uygun görülmüştür. 

13. Katılımları ve katkıları için öğretim elemanlarına teşekkür edilmiş ve toplantıya 

son verilmiştir. 

 

 
 

 

 

 

 


